Создано: 17 November, 2025, 02:13

Алымова Валерия Сергеевна Послан Алымова Валерия Сергеевна - 28.11.2012 23:28

Алымова Валерия Сергеевна учитель английского языка МОУ лицей №2 г.Волгоград http://www.tea4er.ru/images/fbfiles/files/Alymova VS Mothers Day.doc

Mother

"Mother" is a magic word Children start to say! Mother! In the whole the world Major role you play!

Mother, dear mummy my You're my prop and wall, Day by day, you always try To help me not to fall.

You always help me, dear my To withstand in this life, To cope with problems and to be A perfect friend and wife.

You are the only person I Can ask for help and can complain to, You are the kindest mother my Your love's sincere, it shouldn't be paid for!

I've never said, but everywhere, My love for you is so sincere. And here and now I say, I swear You'll never, Mother, drop a tear!

Алымова Валерия Сергеевна Послан Спиридонова Татьяна Ивановна - 30.11.2012 15:54

Valeriya Sergeevna!

The words are so pretty! The words are so nice! You put your soul, dear I think you're young but wise!

Форум - Сообщество учителей английского языка Tea4er.ru Создано: 17 November, 2025, 02:13

Алымова Валерия Сергеевна Послан Алымова Валерия Сергеевна - 30.11.2012 17:23
Thank you very much!)
Алымова Валерия Сергеевна Послан Савченко Марина Вениаминовна - 16.12.2012 15:38
You are proud of your mother that's why such touching words come from your heart. Thank you!
Алымова Валерия Сергеевна Послан Вафина Альфия Альфритовна - 17.12.2012 21:06
Sincere and touching words. I see that you really love your mother. I wish you success in the contest.
Алымова Валерия Сергеевна Послан Алымова Валерия Сергеевна - 19.12.2012 13:11
Thank you) I really love my Mum) She is my best friend)
Алымова Валерия Сергеевна Послан Булавкина Елена Александровна - 04.01.2013 10:36
You are not only good daughter but a goot poet!!!